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COMISSIÓ DE GESTIÓ DE LA QUALITAT DE LA FACULTAT DE FÍSICA 

 

 

Núm.: 1/2019 

Data: 23 de juliol de 2019 

Hora: 10:00 h 

Lloc: Sala de reunions del Deganat 

 

 

Assistents: 

Atilà Herms, degà i president de la CQFF  Maria Balaguer 

Eugeni Graugés  Brugués Palmero 

Esther Pascual   Josep Perelló  

Óscar Ruiz  Pere Serra, coordinador de la CQFF 

Núria Massons, secretària   

S’excusen: Renzo Bruera, Antoni Garcia  

 

 

Ordre del dia: 

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la reunió anterior de la CQFF 

2. Informe del Coordinador de la CQFF 

3. Torn obert de paraules 

 

Desenvolupament de la sessió: El Coordinador obre la sessió i passa al primer punt de l'ordre del dia. 

 

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la reunió anterior de la CQFF 

La Secretària demana si s'està d'acord amb l'esborrany de l'acta. 

 

S'ACORDA: Aprovar l'acta de 19/07/2018. 

 

2. Informe del Coordinador de la CQFF 

El Dr. Herms dóna la paraula al Dr. Serra per que expliqui les informacions rebudes en les reunions de la 

Comissió de Qualitat de la UB, a les que assisteix en la seva condició de representant de la Facultat: 

 La Dra. E. Garcia ha deixat la direcció de l’Agència (APQUB) i ha estat substituïda pel Dr. Gaspar Rosselló. 

 S'ha implementat completament el nou model de l’acreditació per centre i l'any passat ja vam presentar 

un informe de seguiment de centre (ISC). No hi ha cap plantilla sobre la què treballar; però l'APQUB ha 

facilitat uns documents ‐força extensos‐ que inclouen tant les directrius pròpies com les de l'AQU per a 

l'acreditació i el seguiment. 

 Des de l'APQUB ens recorden que els ISC han de presentar‐se aprovats per cada centre. En el nostre cas, 

es va fixar que l'ISC l'ha d'aprovar la Junta de Facultat i el Dr. Serra proposa que, aprofitant que cal 
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revisar el SAIQUB, potser seria bo que aquesta aprovació es fes per la Comissió de gestió de la qualitat. 

Es discuteix sobre el tema i es deixa la decisió per més endavant, quan calgui fer la revisió. 

 A dia d'avui, tots els ensenyaments de la UB ja han estat acreditats, com a mínim, una vegada; després 

de l'acreditació, el procés que cal fer és la reacreditació, que hauria de ser més simple. Si fins ara el 

centre decidia les assignatures que es revisaven en detall, segons la nova normativa de l'AQU ara serà 

aquesta agència qui les esculli, encara que no necessàriament en la seva totalitat. Per al cas del MU 

d'Astrofísica, Física de Partícules i Cosmologia, que comença la reacreditació aquest any, l'AQU ha triat 

les dues assignatures obligatòries. 

 L'APQUB recorda que cal fer la revisió dels SAIQUB i editarà un manual amb les directrius oportunes; 

entre d'altres, farà especial menció de la necessitat d’indicar clarament la persona responsable de cada 

procés i informar‐lo d’aquesta responsabilitat. També aconsellarà que els TFGs i els TFMs es tractin de 

manera diferenciada, ja que no són assignatures ordinàries. Pel que fa al Pla de Millores de cada centre, 

recordaran que ha de ser públic (a la Facultat de Física, ja es publica conjuntament amb l'ISC). 

 Un altre aspecte en el que insisteix l'APQUB és que qualsevol modificació de les memòries de verificació 

ha de quedar reflectida en l'autoinforme del centre i en l'ISC. Les peticions de modificació s'han 

d'aprovar en cada centre abans de ser elevades al Vicerectorat per a la seva aprovació formal dintre dels 

terminis establerts. Actualment hi ha pendent de gestionar una modificació que afecta la modalitat no 

presencial del MU en Energies Renovables i Sostenibilitat Energètica. 

Finalment, el Dr. Serra informa que està pendent de que l'APQUB decideixi si el proper ISC del MU 

Innovació i Emprenedoria en Enginyeria Biomèdica s'ha de fer des de la Facultat de Física (actual centre 

coordinador) o des de la Facultat de Medicina (centre coordinador fins a aquest curs). 

 

3. Torn obert de paraules 

No hi ha cap intervenció. 

 

Sense més coses a comentar, el president aixeca la sessió a les 10:40 h, de la qual com a secretària, estenc 

aquest acta. 

 

  La secretària              Vist‐i‐plau del president 

 

 

 

  Núria Massons              Atilà Herms 

 


